
Protokoll -sektionens styrelse
16 februari 2020

Protokoll från styrelsemöte F2–VT20
Ledningscentralen, kl. 17.15 tisdagen den 4 februari 2020

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Théodòre Bucht
Charlotta Sporre
Joel Wulff
Lukas Broström
Linn Rydberg
Rebecca Svensson

Filip Johansson
Axel Carlsson
Lovisa Thorin t.om §9
Fredrik Wiker t.om §11
Sara Stark
Gustav Lidmar

Nik Johansson
Linnea Rosenbecker
Jessica Lastow
Melinda Rydberg t.om §8
Emelie Zhu fr.om §12

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Lukas Broström utsågs att, jämte styrelseordförande Rebecca Svensson, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg efter att punkt 12 har lagts till.

§ 6 Meddelanden

Från kåren kom meddelandet att alla styrelser ska anmäla sig till styrelseutbildning. Nästa vecka
är det dags för puben puben och denna gången är det den gröna puben puben vilket innebär att
man kommer prata om kårens miljöarbete.

§ 7 Rapporter

Sektionsordförande Théodòre rapporterar från nämnden. Engångsartiklar ska köpas in till alla
utskott utom sexmästeriet. Detta ska framöver ligga under pryls budget. Dessutom har nämnden
varit på skifte tillsammans med ledningen i helgen.
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§ 8 Utbildningsbidraget

Styrelseordförande Rebecca föredrog punkten i enligt med vad som står skrivit i handlingarna.

Styrelsen beslutade

att Lägga punkten till handlingar.

§ 9 Inköp av transportvagnar

Styrelseordförande Rebecca föredrog punkten i enligt med vad som står skrivit i punkten. Sex-
mästeriet behöver nya vagnar eftersom de gamla har gått i sönder. Det är rimligt att vagnarna
köps in centralt på sektionen eftersom flera utskott nyttjar dem. Vidare är det rimligt att pengar
tas ifrån reparationsfonden eftersom det är söndriga vagnar som ska ersättas.

Styrelsen beslutade

att ta upp till 1700 kr ur Fonden för reparation och underhåll för inköp av två nya trans-
portvagnar.

§ 10 Fyllnadsval FNU-ledamot

Styrelseordförande Rebecca föredrog punkten i enligt med vad som står skrivit i handling. Filip
Vukic ansågs tack vare sin kompetens och erfarenheter från FNU vara en lämplig kandidat.

Styrelsen beslutade

att fyllnadsälja Filip Vukic till ledamot i FNU

§ 11 Fyllnadsval atlet

Styrelseordförande Rebecca föredrog punkten i enligt med vad som står i handlingarna. Det
behövs verkligen fler atleter så det är bra att lämpliga kandidater hittats.

Styrelsen beslutade

att fyllnadsvälja Ellen Ek, Pi17 och Hampus Thulin, n19 till atlet 2020.

§ 12 Spisen i cafét

Styrelseordförande Rebecca föredrog punkten i enligt med vad som står skrivits i handlingarna.
Caféets spis har gått sönder och man äskar därför från reparationsfonden för de kostnader som
det kommer innebära att ersätta denna.

Théodòre har hört med vaktmästarna och det troliga är att det enbart är induktionshällen som
är sönder. Därför är det rimligt att inledningsvis enbart bevilja ersättning för att kunna köpa
en ny spishäll.

Styrelsen beslutade

att ta 4500 kr ur reparationsfonden för inköp av ny spishäll till cafét.

§ 13 Redovisning arbetsgrupp investeringsansvarig

Utöver de som beslutades att ingå i gruppen vid förra styrelsemöte, ingår följande personer
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nu i gruppen: Carl Boklund, Elli Andersson, Joachim Nilsson och Charlotta Sporre. Gruppen
har inledningsvis diskurerat både hur en investeringsplan skulle kunna se ut och börjat utreda
rättsliga aspekter. Styrelsen beslutade

att godkänna redovisning och lägga den till handlingarna.

att sätta nästa redovisning till F03-VT20.

Nedan finns samtliga aktiva arbetsgrupper.

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F01–VT20 Arbetsgrupp investeringsansvarig Nik Johansson F02–VT20
F01–VT20 Arbetsgrupp ekonomiskt arbete Carl Boklund F03–VT20
F01–VT20 Arbetsgrupp utskottsloggor Carl Boklund F03–VT20

§ 14 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 15 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 18 februari 17.15 i Ledningscentralen.

§ 16 O.F.M.A.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet avslutat 18:02.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Rebecca Svensson
Styrelseordförande

Linn Rydberg
Sekreterare

Lukas Broström
Justerare


